
Turnhal parel Sportboulevard Haarlem 

Wijkraad de Krim is verbaasd over de ingezonden brief van recent bewoner van de wijk, de heer van 
der Peet, van afgelopen woensdag 24 juni. 

Zoals het Haarlems Weekblad van 16 juni meldde, zijn alle belanghebbenden, inclusief wijkraad de 
Krim, groot voorstander van de komst van een turnhal op het Pim Mulier Sportpark. Met een 
geïntegreerde planning kan dit leiden tot een extra parel voor de Sportboulevard Haarlem en 
tegelijkertijd voor de herinrichting van de Pim Mulierlaan ten behoeve van alle stakeholders. 

Het is jammer dat de briefschrijver, die nog geen half jaar op het sportcomplex woont, ongegronde 
getallen over parkeerdruk oppert die vanwege de coronacrisis al helemaal niet kloppen. 

Wijkraad de Krim is in gesprek met HLC, de gemeente en de andere belanghebbenden om te zorgen 
dat er een zinvolle invulling komt van dit deel van de Orionzone, waarover de gemeenteraad 
afgelopen februari de ontwikkelvisie vaststelde. Een turnhal past daar perfect in. 

Hans Pos, voorzitter wijkraad de Krim 

 

  

 


